
2024
Verkiezingsprogramma



2
3

4
5

6
7

8

9
10

11
12

13
14

15

16
17

18
19

20
21

22
23

24
25

26
27

SA
M

EN

IN
 B

O
RN

EM
✓

24
25

26

IN
 B

O
RN

EM
1

Beste Bornemnaar,

Op zondag 13 oktober 2024 kiest u

hoe de toekomst van Bornem er zal uitzien.

U zal immers bepalen hoe en door wie

onze gemeente de volgende 6 jaar zal bestuurd worden.

Vooruit Bornem vindt dat de stem van iedere Bornemnaar belangrijk is.

De voorbije 6 jaar hebben wij die stem vertegenwoordigd in de gemeenteraad,

zowel vanuit de meerderheid als vanuit de oppositie. 

Daarom hebben wij gekozen om

in de aanloop van de verkiezingen in juni 2024 naar jullie toe te komen

en huis aan huis jullie ideeën en verzuchtingen op te vangen.

Omdat wij als Vooruit Bornem inspraak zeer belangrijk vinden,

hebben wij deze bemerkingen opgenomen

in het programma dat wij u nu graag bezorgen.

Wij schreven een programma waarin de uitdagingen

van vandaag en morgen aan bod komen.

De diverse achtergronden van onze kandidaten staan garant

voor een beleid dat oog én oor heeft voor ieders noden en behoeften.

Net daarom is het ook belangrijk om jouw stem uit te brengen op 13 oktober 2024.

Met jouw stem zullen wij als Vooruit samen ‘ONS BORNEM’

met visie naar de toekomst brengen.

Veel leesplezier!

VOORUIT BORNEM



Uitbreiding Buurtmaaltijden Bornem centrum

Als Vooruit Bornem hebben we de eerste drie jaar diverse projecten uitgerold en
verder reeds de basis voor uitvoering van vele projecten gelegd. 

Wat wij voor de Bornemnaar al deden in de voorbije legislatuur (2018 - 2024)

Duurzame kunststof schaatspiste tijdens
WinterBornemland

Oprichting
luierbox en Basil

Buurtkar rijdt langs scholen om lege
brooddozen te vullen

Ontwikkeling
ondersteuning STEKR



ONS PROGRAMMA
in een notendop

iedere BORNEMNAAR telt

werk maken van WONEN

vlotte en veilige MOBILITEIT

een bloeiend HANDELSCENTRUM en
ondersteuning voor onze ONDERNEMERS

een VEILIG Bornem waar iedereen zich goed voelt

GOED BESTUUR dicht bij de BURGER

versterking van het sociaal 
en psychisch WELZIJN

DUURZAAMHEID voorop

aandacht voor de mooie NATUUR 
en de DIEREN

VRIJE TIJD voor jonge 
en minder jonge Bornemnaars

We blijven inzetten op het verder inrichten van adviesraden en inspraakplatformen
bij grote projecten en belangrijke beleidskeuzes. Volksbevragingen: wanneer er
belangrijke keuzes worden genomen, moet de Bornemnaar inspraak hebben. We
informeren op een objectieve manier, zodat weloverwogen keuzes gemaakt kunnen
worden. 

Burgerinitiatieven die ontstaan vanuit de buurten, wijken, adviesraden en
verenigingen worden ondersteund. De burgerbegroting, die we gaan invoeren, zorgt
voor de nodige inspraak en financiële ondersteuning.

We verhogen de toegankelijkheid van de gemeentelijke diensten. Zo werken we niet
enkel op afspraak, maar voorzien we ook nog een vrij inloopmoment, in samenspraak
met de verschillende diensten.

We willen maximaal inzetten op de verschillende digitale toepassingen, zonder
daarbij de niet-gedigitaliseerde burger te vergeten. Het digitale informatiebord,
waarmee we iedere burger op de hoogte willen houden, is reeds te vinden voor ons
gemeentehuis. Dit willen we verder uitbreiden naar alle deelgemeenten. 

Wij voelen dat er nood is aan meer mogelijkheden tot samenkomst, van de
allerjongsten tot de alleroudsten. Buurten op den buiten: we creëren zowel in het
centrum als in de verschillende deelgemeenten ruimte voor ontmoeting. Plekken
waar alle generaties kunnen samenkomen voor ontmoeting, beleving en ontspanning. 

IEDERE BORNEMNAAR TELT

Jong of oud, arm of rijk, alleen of met meer:
 Iedere Bornemnaar telt!



We blijven verder inzetten op betaalbaar wonen. We ondersteunen de
verdere uitwerking van de reglementering rond nieuwe woonvormen, zoals
het opsplitsen van grote woningen, co-housing en kangoeroewonen. Dit zal
bijdragen tot de woonzekerheid en betaalbaarheid in Bornem. 

De opstart van STEKR binnen de gemeente heeft ervoor gezorgd dat we
individuele ondersteuning kunnen aanbieden over duurzaam en
energiezuinig bouwen en verbouwen. We zorgen voor een gratis
energiescreening voor iedere woning, omdat we het belangrijk vinden dat
iedereen kan besparen op energie.

We ondersteunen jonge starters en bestaande eigenaars om ten volle
gebruik te maken van de verbouwlening. De verhuurders gaan we verder
sensibiliseren om hun woningen conform te verhuren. We onderzoeken hoe
we de huurders verder kunnen ondersteunen en de kwaliteit van de private
huurwoningen kunnen versterken. 

WERK MAKEN VAN WONEN

Betaalbaar en kwaliteitsvol wonen voor iedereen. 

In 2018 is de sociale woonbeleidsconvenant in Bornem bereikt. Dit wil niet
zeggen dat er geen woonnoden meer zijn. We wensen bijkomende sociale
koop- en huurwoningen te creëren en de bestaande huurwoningen te
herwaarderen. Voor ons is het belangrijk dat elke woning die sociaal
verhuurd wordt over de nodige basisvoorzieningen beschikt. Tenslotte
streven we ernaar om sociale woningen gelijkmatig te verdelen over de
gemeente om een optimale integratie in de buurt te verkrijgen. 

We willen, in samenwerking met lokale zorgactoren, de mensen
ondersteunen om kwaliteitsvol en levenslang thuis te kunnen blijven wonen.
Daarvoor moeten mensen vlot toegang hebben tot het centrum door het
aanbieden van vervoer op maat. 

We willen het landelijk karakter van onze gemeente behouden door
grootschalige bouwprojecten te weren, kleinschalige projecten waarvan het
volume in verhouding is tot de oppervlakte genieten de voorkeur. Op die
manier wordt het evenwicht tussen open ruimte en woonaanbod behouden.
We willen bij nieuwe projecten garanderen dat de (woon)kwaliteit op de
eerste plaats komt. 

WERK MAKEN VAN WONEN



We willen de Bornembus terugbrengen om het centrum toegankelijk te
maken vanuit de deelgemeenten en de wijken net buiten het centrum. Ook
de bus over de brug halen blijft onze prioriteit. 
Het circulatieplan en de fietszone moeten worden herbekeken, zodat de
verplaatsingen binnen onze gemeente vlot verlopen. Hierbij is het
noodzakelijk om de bestaande situatie aan te passen aan de huidige noden
van de Bornemnaar. 

We voorzien meer gratis parking en we maken cashbetaling weer mogelijk
om tegemoet te komen aan alle doelgroepen. De parkeermogelijkheden
moeten worden uitgebreid met extra parkeerplaatsen voor mindervaliden,
jonge gezinnen en zorgverleners. We voeren het systeem van kortparkeren
in om een betere circulatie in de Boomstraat te garanderen. De ‘blauwe
zone’ zoals ze nu is afgetekend zullen we optimaliseren met het oog op onze
centrumbewoners. 

De heraanleg van de fiets- en voetpaden zal worden geëvalueerd zodat de
veiligheid steeds voorop staat. De focus ligt op veilige schoolfietsroutes en
schoolomgevingen. We voorzien een kiss & ridestrook (een knuffelstrook)
waarbij ouders hun kinderen veilig aan school kunnen afzetten. Verder
moedigen we aan om, waar mogelijk, te voet of met de fiets naar school te
komen. 

Vlotte en veilige verplaatsingen voor iedereen binnen
onze gemeente. 

De fusie van de politiezone met Mechelen zorgt voor minder blauw op straat.
Het veiligheidsgevoel moet opnieuw verhoogd worden door versterking van het
politiekorps. Overlast moet altijd aangepakt worden, al kan dit ook in eerste
instantie sensibiliserend zijn in plaats van verbaliserend. Camera’s op
weloverwogen locaties kunnen aanvullende ondersteuning bieden aan de politie. 

De wijkagenten vormen een belangrijke schakel in de buurtwerking. In
samenspraak met de politie ondersteunen we een zituur in de
gemeenschapshuizen waar burgers op een laagdrempelige manier terecht
kunnen met vragen en bezorgdheden. Zo zorgen we ervoor dat de
politiediensten opnieuw toegankelijker worden voor de Bornemnaar. We zetten
verder in op preventie en ondersteunen burgerinitiatieven zoals Buurt
InformatieNetwerken. 

Ingrepen om het sluipverkeer te verminderen moet steeds in overleg met de
buurt gebeuren. Proefopstellingen dienen grondig geëvalueerd te worden
alvorens over te gaan tot een permanente invoering. We maken betere
afspraken met en voor alle betrokkenen bij de opvolging van verschillende
openbare werken. We leggen ook hier de focus op een weginrichting die ons
streven naar meer verkeersveiligheid ondersteunt. 

Wij zijn voorstander om veilige schoolomgevingen te creëren en deze ook te
handhaven door flitscontroles uit te voeren. Deze controles moeten enkel in
functie zijn van de veiligheid en niet om extra inkomsten te genereren.Veiligheid
en vlot verkeer moeten voorop staan. 

EEN VEILIG BORNEM

Samen voor een veilige gemeente, niet door muren te
bouwen, maar door deuren te openen. 

VLOTTE EN VEILIGE MOBILITEIT



Onze handelaars en zelfstandigen vormen het
kloppend hart van onze gemeente. 

VOORUIT BORNEM wil de Boomstraat opnieuw aantrekkelijker en netter�
maken in samenspraak met de handelaars. We onderzoeken de mogelijkheid�
voor een autoluwe winkel(namid)dag waarbij de Boomstraat (deels) wordt�
afgesloten voor gemotoriseerd verkeer. Daartegenover staat dat de�
randparkings vlot bereikbaar moeten zijn en de parkeercapaciteit moet�
worden opgedreven. Zo sporen we de Bornemnaar aan om er meer gebruik�
van te maken en op die manier wordt vertoeven in het centrum aangenamer�
voor iedereen.

Om startende winkeliers te ondersteunen voeren we een opstartsubsidie in.�
Dit maakt deel uit van een totaalpakket aan ondersteuningsmiddelen om�
meer starters aan te trekken en zo leegstand in het centrum en daarbuiten�
tegen te gaan. Een levende, lokale economie zorgt voor een bruisend�
Bornem. Onze horeca moet dan ook de kans krijgen om in een mooi kader�
iedere Bornemnaar, maar ook iedereen daarbuiten, op een aangename�
manier te ontvangen. We onderzoeken de mogelijkheid om een groen en�
autoluw plein aan te leggen waar het fijn terrassen is. 

Het oude postgebouw is aangekocht om de dorpskern en het�
handelscentrum te herwaarderen. Het is enorm belangrijk om deze site te�
ontwikkelen in samenspraak met de Bornemnaar. We voorzien een vrije�
ruimte om diverse innovatieve projecten uit te proberen en eventueel�
achteraf te integreren in de bestaande handelskern. 

Het aanbod van winkels moet gevarieerd zijn om een bloeiend
handelscentrum te creëren en te behouden. De lokale handelaars dienen
maximaal ondersteund te worden door de gemeente. Met de lokale
handelaars buiten het centrum en in de deelgemeenten zullen we ook in
overleg gaan om ook daar de mogelijkheden maximaal te benutten. 

Ook de landbouw verdient onze volledige steun. We willen inzetten op de
verkoop van lokale producten. We zullen ervoor zorgen dat de Bornemnaar
eenvoudig de weg vindt naar onze lokale economie via een overzicht van de
verschillende handelaars en landbouwers, zowel in het centrum als in de
deelgemeenten. 

We onderzoeken de invoer van een algemeen spaarpunten- en
cadeaubonsysteem ter optimalisatie van de Bornembon. 

EEN BLOEIEND
HANDELSCENTRUM

en ondersteuning voor onze ondernemers

EEN BLOEIEND
HANDELSCENTRUM

en ondersteuning voor onze ondernemers



Besturen doe je samen, net daarom is het belangrijk om een efficiënte
burgerinspraak te voorzien. Aandacht voor iedereen staat voor ons voorop.
Wij ondersteunen de eigenheid van de deelgemeenten en ook daar telt
iedere inwoner. 

We ondersteunen burgerinitiatieven die ontstaan vanuit de buurten, wijken,
adviesraden en verenigingen door het lanceren van de burgerbegroting. We
gaan met onze burgers rond de tafel zitten om ervaringen uit te wisselen,
ideeën te bespreken en inspiratie op te doen. Zo willen we onze gemeente
nog mooier maken voor iedereen. 

We communiceren transparant en objectief over alle beleidskeuzes en de
uitvoering hiervan. 

Burgers moeten te allen tijde inspraak hebben in het beleid van onze
gemeente. 

Besturen doe je samen, niet vanuit een ivoren toren. We willen meer groen in het straatbeeld, dit draagt bij aan een fijne omgeving en
beleving. We ondersteunen de reeds bestaande initiatieven zoals de geveltuintjes,
samentuinen, groene meter en peter… maar zoeken verder naar manieren om
onze gemeente nog mooier te maken. De bestaande groene plekken willen we
aangenamer maken om te vertoeven. We voorzien buffer- en opvangcapaciteit en
ruimen regelmatig grachten en beken om waterlast te helpen voorkomen. 

Om onze toeristische trekpleisters in het licht te zetten, brengen we nieuwe fiets-
en wandelroutes in kaart. De bestaande routes zullen geherevalueerd worden. Op
de routes willen we gezellige rustpunten voorzien, waar de toeristen en de
inwoners onze gemeente (beter) kunnen leren kennen. We zijn fier op de groene
ruimtes in onze omgeving en investeren meer in het behoud en onderhoud van
deze groene longen. Ze zijn immers essentieel voor de leefkwaliteit in de
gemeente en een toeristische troef. 

Nadat we de Dierenwelzijnsraad in de vorige legislatuur hebben opgericht, willen
we deze verder ontplooien om onze Bornemse dieren nog meer in de kijker te
zetten. Elk dier verdient een goede thuis en de juiste zorg. We zullen er maximaal
op inzetten om als gemeente eigenaars hierin te helpen. We centraliseren de
informatie rond opvanginitiatieven, dierenartsen, dierenverenigingen, subsidies en
nog zoveel meer om een sterk dierenwelzijnsbeleid uit te werken. 

We hebben er in de vorige beleidsperiode voor gekozen om geen nieuw kerkhof
aan te leggen, maar de bestaande kerkhoven stelselmatig te herwaarderen. Ook in
de toekomst willen we gaan voor een open en toegankelijke begraafplaats voor
iedereen. 

Samen solidair voor mens, dier en natuur. 

AANDACHT VOOR DE MOOIE 
NATUUR EN DE DIEREN

 GOED BESTUUR
DICHT BIJ DE BURGER



We bouwen de activiteiten van het Sociaal Huis verder uit naar de noden van
elke Bornemnaar en voorzien gepaste begeleiding voor inwoners die
moeilijker rondkomen. Verder staan we in contact met alle Bornemse scholen
om de noden in kaart te brengen, waarna de gezinscoach als
vertrouwenspersoon de ouders ondersteunt. 

De dienstverlening wordt naar de burger gebracht door de Buurtkar en de
Digikar in elkaar te integreren. Verder zullen we de Buurtkar als sociale
kruidenier blijven inzetten als middel om vereenzaming tegen te gaan. 

Er worden voldoende activiteiten en voorzieningen aangeboden voor
senioren, waarbij we zowel de seniorenverenigingen ondersteunen als het
aanbod van de gemeente zelf verder uitbreiden. De seniorenraad is de stem
van de senioren om deel te nemen aan het beleid van onze gemeente. 

We willen de onderhoudsplicht in Bornem afschaffen. Kwalitatief wonen voor
ouderen moet een basisrecht zijn waarin de commercialisering van de zorg
dient tegengehouden te worden. De rusthuisfactuur moet opnieuw
betaalbaar worden. 

We betrekken verenigingen die mensen in armoede steunen verder bij het
lokale beleid en we geven waar mogelijk hun projecten een extra boost. 

Alle projecten die onder buurtwerking vallen, worden samengebracht op één
centrale locatie om de betrokkenheid te verhogen. We creëren een plek waar
iedereen zich veilig voelt en ontmoeting centraal staat. Verder willen we de
frequentie van de buurtmaaltijden verhogen. 

Samen voor een warmer en sociaal Bornem. 

Alle projecten die onder buurtwerking vallen, worden samengebracht op één
centrale locatie om de betrokkenheid te verhogen. We creëren een plek waar
iedereen zich veilig voelt en ontmoeting centraal staat. Verder willen we de
frequentie van de buurtmaaltijden verhogen. 

Vooruit Bornem ondersteunt de verdere uitrol van de EDC (European
Disability Card) om de toegang van personen met een handicap tot de
samenleving te vergemakkelijken. 

We versterken de veerkracht en het mentaal welzijn van kinderen en
volwassenen door verschillende bestaande initiatieven verder uit te bouwen
(de welzijnswandeling) en nieuwe initiatieven op te starten (Warme William).
We willen psychische kwetsbaarheid meer bespreekbaar maken.

We brengen de ondernemers, het onderwijs en de VDAB met elkaar in
contact. We zetten deze samenwerking op om mensen een opleiding op de
werkvloer te geven voor lokaal beschikbare jobs. We ondersteunen iedereen
in de zoektocht naar een job door maximaal in te zetten op tijdelijke
werkervaring en kwaliteitsvolle trajecten (art. 60). 

We willen een meer gestructureerde aanpak rond kinderopvang in de
vakanties tussen de buurgemeenten. Verder maken we ook werk van een
plan noodopvang. 

VERSTERKING VAN HET SOCIAAL
EN PSYCHISCH WELZIJN

VERSTERKING VAN HET SOCIAAL
EN PSYCHISCH WELZIJN



VOORUIT BORNEM investeert in jongeren. We bouwen en onderhouden
nieuwe en beter toegankelijke speelpleinen en veilige publieke ruimten. De
bestaande speelpleinen worden voorzien van meer spelbeleving waar
verschillende generaties kunnen samenkomen. We streven ernaar om met
Bornem het label van Kindvriendelijke Gemeente te krijgen. 

We maken een positief beleid voor rondhangende jongeren. Het is belangrijk
dat ze voldoende ruimte en plaatsen hebben waar ze elkaar kunnen
ontmoeten. Dit zorgt ervoor dat ze zichzelf kunnen zijn en er een omgeving
voor hun sociale contacten wordt geboden. We ondersteunen de verdere
ontwikkeling van het nieuwe jongerencentrum Complex B. Aanvullend willen
we de mogelijkheid geven om pop-up initiatieven en experimentele
projecten van jongeren voor jongeren uit te werken. We ondersteunen
jongeren in de praktische uitwerking hiervan. 

Als gemeente zijn we de brug tussen verschillende initiatieven om duurzame
contacten op te bouwen. Als gemeente kunnen we aanvullend werken op de
rol van het onderwijs om jongeren klaar te stomen voor het echte leven. We
brengen verschillende thema’s onder de aandacht om ze een sterke start te
geven. 

Een ruim aanbod op vlak van sport en cultuur voor iedereen. 

Door een ruime cultuurbeleving willen we meer Bornemnaars samenbrengen.
Niet alleen het cultureel centrum moet als ontmoetingsplaats dienen, maar
ook de verschillende gemeenschapshuizen en mogelijk ook sommige kerken
moeten culturele evenementen naar de Bornemnaar brengen. 
Verenigingen en sportclubs moeten kunnen rekenen op een gelijke en
eerlijke verdeling van de subsidies en ondersteuning. We betrekken alle
sportclubs beter bij het beleid en hebben aandacht voor de ‘kleinere’ sporten.
We voorzien in elke deelgemeente een multifunctionele sportgelegenheid. 

VOORUIT BORNEM wil het vrijetijdsaanbod verbeteren en vrijwilligerswerk
verder stimuleren. Met de UITPAS zetten we verder in om iedereen de kans
te geven om deel te nemen aan het vrijetijdsaanbod, ongeacht de financiële
middelen. 

We zetten in op het verder ontwikkelen en ondersteunen van de reeds
bestaande sportinfrastructuur. Een renovatie van ons gemeentelijk zwembad
zal zorgen voor een aangenamere zwembeleving. 

VRIJE TIJD VOOR
JONGE EN MINDER JONGE

BORNEMNAARS

VRIJE TIJD VOOR
JONGE EN MINDER JONGE

BORNEMNAARS



Bornem is een groene gemeente met veel water en mooie natuur. De netheid
van onze gemeente is een prioriteit. We informeren en sensibiliseren inwoners
én bezoekers over de gevolgen van het zomaar weggooien van afval.
Sluikstorten is onaanvaardbaar en moet streng aangepakt worden. Daarnaast
voorzien we meer vuilbakken op specifieke locaties. Ook het containerpark
moet makkelijk toegankelijk én betaalbaar zijn voor iedereen. We zetten ook de
werking van het mobiel recyclagepark verder voor wie geen auto heeft, minder
mobiel is of iedereen die er gebruik van wil maken. We streven ernaar om
minder afval te produceren maar zorgen er ook voor dat het voor de Bornemnaar
makkelijker wordt om correct te sorteren. 

We zoeken (samen met de provincie) actief mee naar de goedkoopste
energieleverancier. We richten ons vooral op duurzame energie-initiatieven waar
iedereen mee in kan participeren. We blijven als gemeente het goede voorbeeld
geven en maken gebouwen en het wagenpark energie-efficiënter. Ook het
systeem van de deelwagens blijven we verder uitbreiden. We gaan in op de
vraag naar meer laadpunten voor elektrische wagens, ook in de deelgemeenten. 

We zetten in op duurzame mobiliteit en onderzoeken hoe we het systeem van
de deelfietsen verder op punt kunnen zetten. We zijn geen voorstander om
bestaande parkeerplekken te doen verdwijnen in functie van laadpunten voor
elektrische wagens, maar wel om er extra te voorzien, waarbij een maximale
tijdslimiet gehanteerd wordt.

DUURZAAMHEID VOOROP

Samen voor een duurzaam Bornem. 

2024
Onze kandidaten



1
Op professioneel vlak ging ik in 2012 op 22-jarige leeftijd de uitdaging aan om
een eigen zaak op te starten. Gedurende meer dan 10 jaar heb ik met veel
enthousiasme en passie voor het vak én de mensen ontbijt –en lunchbar
‘Elkies’ uitgebaat. In 2018 zette ik mijn eerste stappen in de Bornemse politiek.
Dat ik deze uitdaging ooit zou aangaan, stond in de sterren geschreven.
Politiek loopt al sinds mijn kindertijd als een rode draad door mijn leven. Met
mijn Papa, Rony Cuyt, die jarenlang politiek actief is geweest, kan dit ook
moeilijk anders. Aan politiek doen, doe je voor én samen met de mensen.
Vanuit die insteek blijf ik mij ook in de toekomst inzetten voor elke
Bornemnaar, ongeacht waar die zijn wieg stond. De voorbije 6 jaar, eerst als
schepen, nadien als fractieleider van Vooruit Bornem in de oppositie, was het
steeds mijn visie om van Bornem een sociale, toegankelijke, veilige en bovenal
bruisende gemeente te maken waar iedereen zich thuis voelt.
Twee jaar geleden maakte ik ook de sprong naar het onderwijs waar ik de
jongeren van vandaag mee begeleid om de geëngageerde burgers van de
toekomst te worden. Vanuit al die diverse ervaringen weet ik dat het
ontzettend belangrijk is om iedereen binnen onze gemeenschap een stem te
geven. Inspraak is dan ook één van de belangrijkste prioriteiten om het beleid
in Bornem te gaan uitstippelen.
Met uw vertrouwen zet ik me dan graag, samen met het team van Vooruit
Bornem, in om de komende jaren ‘Ons Bornem’ nog socialer, veiliger en
aangenamer te maken. 

Elke Cuyt
35 jaar - Bornem
Gemeenteraadslid en fractieleider
Schepen 2019 – 2022
Regiovoorzitter Vooruit 
Leerkracht

Als lijsttrekker van Vooruit Bornem ben ik zeer trots op
het sterke team dat, samen met jullie, ons Bornem nóg
mooier wil maken. Zelf woon ik samen met mijn vriend
Wander en ons dochtertje Niya in het centrum van Bornem. 
Ik ben echter opgegroeid in het pittoreske Hingene waardoor de
deelgemeenten me nauw aan het hart liggen. 

De voorbije 24 jaar heb ik me zowel als gemeenteraadslid en als
OCMW-raadslid ingezet voor onze inwoners en deelde ik graag mijn
ervaring in de sociale sector voor zij die het nodig hadden en dit
zonder enig verschil te maken tussen alle geledingen van onze
inwoners.
De laatste legislatuur mocht ik 18 maanden mee beleid voeren in
onze gemeente als Schepen van Onderwijs en als Voorzitter van het
Bijzonder Comité van de Sociale Dienst. Een intense periode waar
heel wat projecten de revue zijn gepasseerd.
Een project waar ik mee aan heb gewerkt dat me zeer nauw aan het
hart ligt, is de oprichting van de Dierenvoedselbank.
Mens of dier, rijk of arm, jong of minder jong: iedereen moet gelijke
kansen krijgen en ondersteund worden om in de maatschappij mee
te kunnen draaien. 
Kortom, het sociale luik binnen de maatschappij boeit me enorm!
Ik ben fier dat ik deze vernieuwde Vooruit-groep mee mag trekken
vanop de 2de plaats. Dank voor uw stem en voor uw steun aan
deze fantastische groep, die er alles zal aan doen 
om ONS BORNEM nog aantrekkelijker te 
maken.

Danny Peeters

59 jaar
Bornem
Bediende bij Solidaris

2

Ik ben gehuwd met Diane Koeck, papa van Niels (& Shauni) en Shani
(& Jelle).
Beroepshalve werk ik reeds 35 jaar voor de Socialistische Mutualiteit
binnen de eerstelijnszone Klein-Brabant Vaartland.
Dagdagelijks ondervind ik de noden en de verzuchtingen, maar ook
de problemen van onze Bornemnaars.

1



Ik ben 28 jaar, afkomstig uit Mariekerke, maar woon
ondertussen al een aantal jaren in Bornem met mijn partner
Linde en onze kat Millie.

Sinds 2017 werk ik als leerkracht Frans in het GO! Atheneum
Willebroek. Daar zie ik dagelijks de uitdagingen waarmee veel
gezinnen en kinderen te maken hebben, waardoor ik me wil
inzetten voor een beleid dat sociale ongelijkheid bestrijdt. Die
ongelijkheid wakkerde de politieke geest in mij alleen maar
aan, die me bovendien al van jongs af aan werd meegegeven
door mijn ouders.

Daarnaast ben ik als gitarist ook heel actief in de
muziekacademie in Bornem en hecht ik sowieso veel belang
aan de culturele beleving in onze gemeente. Zowel op creatief
als sportief vlak, vind ik het belangrijk dat er in Bornem veel te
beleven valt. Je hebt me misschien ook al gezien in het
Cultuurcafé, waar ik geregeld aan het werk ben achter de toog
of in de zaal.

Ik ben al een hele tijd actief bij Vooruit Bornem en ben sinds
een aantal jaar ook secretaris van de partij. Daarom engageer
ik me bij deze verkiezingen met veel plezier
voor ons sterk en sociaal programma.

Xeno Keppens

28 jaar
Bornem
Leerkracht Frans

4

3
Net als ik hebben onze kinderen het geluk om op te groeien in
een leuke buurt waar samen (veilig) gespeeld en geravot kan
worden, waar een groene omgeving nooit veraf is en waar
vriendschappen gemaakt kunnen worden voor het leven. Ik vind het
heel belangrijk dat we deze meerwaarde in Bornem, zowel in het
centrum als in de deelgemeenten, kunnen (blijven) geven aan
iedereen en op verschillende vlakken nog versterken.

Sinds 2002 ben ik actief als leerkracht (geschiedenis, aardrijkskunde
en burgerschap) op het GO! Atheneum Klein-Brabant. Op die manier
kom ik dagelijks in contact met jongeren, die ik tracht te begeleiden
tot actieve en geëngageerde burgers die met hun beide voeten in de
wereld staan. Van samenwerkingen tussen de scholen en de
gemeente op vlak van duurzaamheid, mondiale vorming, erfgoed,
gelijke kansen … ben ik een grote voorstander en ondersteuner.

Ik ben sinds 2000 actief als gemeenteraadslid voor Sp.a/Vooruit.
Met uw steun zou ik mij ook de komende jaren graag verder inzetten
om van ONS BORNEM een nog mooiere gemeente te maken. Een
groene, warme en levendige gemeente waar iedereen, ongeacht
leeftijd, afkomst, vermogen … erbij hoort en betrokken wordt, daar
gaan we voor!

Leentje Van lent
44 jaar
Bornem
Leerkracht

Ik ben geboren en getogen in het gezellige
Branst. Ondertussen woon ik al heel wat jaren 
met mijn man Kristof, mijn zoon Vic en plusdochter
Lily in Bornem. 
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Met mijn mandaat in de Ondernemingsraad en in het CPBW en als lid
van de syndicale delegatie probeer ik constructief mee te werken aan
een personeelsvriendelijk beleid en aan kwaliteitsvolle zorg. De zorg
met al zijn perikelen en uitdagingen in de toekomst ligt me zeer nauw
aan het hart. 
Sinds 2012 ben ik eveneens actief bij Vooruit Bornem. In mijn
beginperiode heb ik me samen met de jongsocialisten vaak ingezet om
voor verschillende goede doelen geld in te zamelen. Zo ook voor het
dierenasiel, waar ik jaren vrijwilliger ben geweest. Ik was eveneens
betrokken bij de oprichting en uitbouw van de dierenwelzijnsraad in
Bornem. Als grote dierenvriend wil ik me blijven engageren voor het
welzijn van dieren. 
Verder besef ik als mama van drie kinderen hoe belangrijk
jeugdwerking en het verenigingsleven maar ook verkeersveiligheid
zijn. Ook daar moet nog verder op worden ingezet en daar werk ik
graag aan mee. 
Kortom, met Vooruit hoop ik mee te kunnen inzetten op een warm en
sociaal Bornem waar iedereen - jong en oud, vermogend en minder
vermogend en ongeacht religie en origine - de nodige kansen, steun en
zorg kan krijgen.

Evi Van huffel
45 jaar
Bornem
Verpleegkundige

Ik ben geboren en getogen in Bornem, woon er 
met mijn man Johan en drie kinderen en ik ben er 
ook werkzaam. Sinds mijn afstuderen werk ik als
verpleegkundige op de intensieve zorgen afdeling van AZ
Rivierenland en sinds 2012 ben ik er ook actief als
vakbondsafgevaardigde van BBTK.

Als voetballer speelde ik voor Racing Mechelen, SV Bornem,
Temse en Leest. Mijn actieve voetbalcarrière sloot ik af
als speler-trainer bij FC Mariekerke. Momenteel ben ik actief
als bestuurslid van de ondertussen prachtige en familiale
fusieclub FCS Mariekerke-Branst.

Ik heb sinds 2010 de nodige ervaring opgedaan als gemeente-
en OCMW-raadslid. Transparantie en openheid naar
sportverenigingen, evenementen en woongelegenheden zullen
steeds mijn ondersteuning krijgen. Rekening houdend met de
lokale noden en behoeften van onze burgers, jong of oud zullen
zij steeds mijn steun verdienen.

Ik stel mij dus opnieuw kandidaat voor Vooruit, in de hoop mijn
schouders mee te kunnen zetten onder de verdere opbouw van
onze gemeente. ONS BORNEM en de deelgemeenten moeten
de nodige aandacht krijgen, zodat iedereen zich thuis kan
voelen in een mooie en gezellige omgeving.

Frans Croes

62 jaar
Mariekerke
Gepensioneerde bediende bij bpost
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Ik ben opgegroeid te Mariekerke en kom uit een kroostrijk
gezin, dat woonde aan de historische plaats ‘Het Kroeske’. Ik
ben gehuwd met Bea en ben de trotse vader van twee zonen:
Ingo en Jari.
Sinds 1980 tot mijn pensioen werkte ik bij De Post te Bornem.
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Mijn hele leven speelde zich af in Bornem. Mijn kleuter- en
lagere school heb ik afgelegd in Wintam. Daarna ging ik voor
mijn eerste drie schooljaren in het secundair naar OLVP te
Bornem om daarna naar PIVA in Antwerpen te gaan.
Desondanks zorgden mijn hobby’s en vrienden ervoor dat
Bornem nooit ver weg was.

Mijn vrije tijd spendeer ik enorm graag met mijn gezin, familie
en vrienden. Op vlak van werk kan je me sinds 2016 vinden bij
Solidaris, de vroegere Voorzorg. Als ziekenfondsadviseur in
Klein-Brabant Vaartland help ik de mensen met al hun vragen
en noden, waardoor de sociale wetgeving mij ook erg bekend
is. Door mijn werk ben ik er zeker van dat ik op politiek vlak iets
kan betekenen voor de mensen. Diegenen die me kennen
weten dat wanneer ik iets wil, ik er ook echt voor ga.

Graag zet ik me ook extra in voor onze jongeren, ouderen en
mensen die extra hulp nodig hebben. Dat onze deelgemeentes
terug op de kaart gezet worden is ook niet onbelangrijk.

Linsey Coppens
28 jaar
Wintam
Ziekenfondsadviseur bij Solidaris

Ik ben Linsey Coppens, geboren in 1995 te
Bornem en trotse inwoner van Wintam. Samen
met mijn partner heb ik drie fantastische kindjes
die net zoals ik het geluk hebben om op te
groeien in Wintam.

Als kandidaat voor Vooruit sta ik voor een veilig en
aantrekkelijk Bornem, waar gelijke kansen voor iedereen
voorop staan. Mijn motivatie om de politiek in te gaan, komt
voort uit mijn diepe verbondenheid met onze gemeenschap en
mijn wens om bij te dragen aan een rechtvaardige samenleving.

Ik zet me in om onze gemeenschap te versterken door te
investeren in lokale veiligheid, betere infrastructuur en
toegankelijkheid. Daarnaast wil ik initiatieven ondersteunen die
ervoor zorgen dat iedereen, ongeacht achtergrond of
omstandigheden, dezelfde kansen krijgt om te slagen.

Met mijn ervaring als verzekeringsagent heb ik geleerd hoe
belangrijk het is om mensen zekerheid en vertrouwen te
bieden. Deze expertise wil ik inzetten om Bornem een plek te
maken waar iedere inwoner zich thuis voelt en kan floreren.
Samen kunnen we bouwen aan een stabiele, rechtvaardige
en toekomstgerichte gemeente.

Burak Yürük

28 jaar
Mariekerke
Verzekeringsagent bij P&V
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Mijn naam is Burak Yürük. Geboren en getogen in Bornem,
woon ik momenteel in het prachtige Mariekerke. Op 28-jarige
leeftijd ben ik al enkele jaren actief als zelfstandig
verzekeringsagent bij P&V in Bornem.
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Zoals mijn naam al doet blijken heb ik het voordeel om de
waarden en normen vanuit twee culturen te mogen beleven.

Mijn Marokkaanse roots hebben me geleerd om trots te zijn op
mijn afkomst en de waarde van familie en gemeenschap te
waarderen. Daarom streef ik naar een samenleving waarin
iedereen zich thuis voelt, ongeacht hun afkomst.

Mijn Belgische achtergrond heeft mij een diep respect voor
democratische waarden en rechten gegeven.
Ik zet mij in voor een maatschappij waarin diversiteit gevierd
wordt en waar iedereen gelijke kansen krijgt.

Samen kijken we vooruit naar een rechtvaardige en inclusieve
wereld waarin iedereen zich gewaardeerd en gerespecteerd
voelt.

Saïda Menbhi
49 jaar
Bornem
Onthaalmedewerker guest services

       bij KMDA, Zoo Planckendael

Ik ben 49 jaar en geboren en getogen in
Bornem.
Reeds 27 jaar werk ik voor de KMDA, Zoo
Planckendael in Muizen, waar ik met plezier
elke bezoeker begroet met een glimlach.

Professioneel werk ik als drukker bij Lonza-Capsugel, waar ik
ook actief was als vakbondsafgevaardigde. Deze rol heeft me
veel inzicht gegeven in de uitdagingen en behoeften van
werknemers. Ik wil deze ervaring nu inzetten om onze sterke
fractie te ondersteunen.

Mijn doel is een socialer Bornem waar iedereen gelijke kansen
krijgt en welzijn centraal staat. Dat geldt niet alleen voor het
centrum, maar zeker ook voor alle deelgemeenten. 
Samen kunnen we werken aan een betere toekomst voor alle
inwoners.

Angelo Kerremans

48 jaar
Hingene
Drukker bij Lonza-Capsugel
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Ik ben Angelo Kerremans, 48 jaar, en woon in het pittoreske
Hingene. Mijn passie voor voetbal bracht me bij clubs in
Bornem, Mariekerke, Wintam, Branst, Puurs, Boom en
Merchtem. Deze ervaringen hebben mijn liefde voor de
gemeenschap versterkt.
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Mijn carrière begon in de horeca, mede door het café Bergenhof van
mijn ouders, en later werkte ik in Vlaamse televisiestudio's. Na een
faillissement stapte ik over naar de logistiek, waar ik me opwerkte tot
teamverantwoordelijke. Een arbeidsongeval leidde tot een rol als
coach in de sociale sector, waar ik mensen met een beperking
ondersteunde. Ik was hoofd van het EHBO-team alsook meter van de
vluchtelingen die tewerkgesteld werden. Het verlies van mijn vader
en rugproblemen brachten me uiteindelijk bij het werk als
trajectcoach. Deze ervaringen lieten me zien hoeveel verbetering er
nodig is in de begeleiding en ondersteuning van mensen op
verschillende vlakken, zoals rouwverwerking en psychische zorg.

Al 15 jaar woon ik in het pittoreske Branst, waar ik me zorgen maak
over de impact van bouwprojecten op onze natuur. Kort
samengevat: het is voor mij enorm belangrijk dat mensen, dieren en
de mooie natuur op een veilige en aangename manier kunnen
samenleven in ons hartelijke Bornem.

Lorena Roca
53 jaar
Branst
Leefgroepbegeleider

Ik ben 53 jaar, geboren en getogen in Bornem, 
met een diverse achtergrond. Aan moeders kant
heb ik een half Deense, half Duitse oma, en aan
vaders kant een Spaanse familie waar ik veel tijd
doorbracht. Deze mix heeft mijn sociale
betrokkenheid mee gevormd.

Stefaan Polfliet

58 jaar
Bornem
Bediende-verkoper bij Colruyt
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Ik ben Stefaan Polfliet, geboren en getogen in Bornem, waar ik
inmiddels al 58 jaar woon. Van kindsbeen af was ik actief in
diverse jeugd- en sportverenigingen en al vanaf jonge leeftijd
hield ik me bezig met het organiseren van allerlei activiteiten
en festiviteiten. Deze passie leidde ertoe dat ik, naast mijn
professionele werk als bediende-verkoper bij Colruyt, ook als
zelfstandige in bijberoep zowel de grote als vooral de kleine
inwoners van Bornem trakteer op een flinke portie animatie. In
die hoedanigheid mag ik me al bijna twintig jaar een ‘zeer
persoonlijke’ vriend noemen van Sinterklaas of de kerstman
wanneer zij een bezoekje aan onze gemeente brengen.

Als familieman, gehuwd en vader van twee stevige zonen, wil
ik vooral aandacht besteden aan het uitbouwen van een
veilige, gezonde, leefbare en aangename omgeving voor de
Bornemse jeugd.

Ik streef ernaar om onze wegen verkeersveilig te maken en
Bornem opnieuw bruisend te maken. En met Bornem bedoel ik
niet alleen het centrum, maar ook de kernen van onze
deelgemeenten moeten hierbij betrokken worden.
Zodat voor al onze jeugd een ideaal kader wordt gecreëerd
waarin zij hun diverse talenten kunnen ontplooien.
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Na het behalen van mijn bachelor Toerisme &
recreatiemanagement, ben ik aan de slag gegaan als reisagente,
maar Covid19 dacht er anders over waardoor ik genoodzaakt was
een andere richting uit te gaan. Nu ben ik tewerkgesteld als
boekhoudkundig medewerker bij Cop Accountantskantoor te
Boom. 

Door mijn opleiding en werkervaring hou ik van diversiteit en
zoals The Scene het ooit mooi heeft bezongen “Iedereen is van de
wereld en de wereld is van iedereen”.
Het grotendeel van mijn vrije tijd gaat naar mijn 2 honden Beaux
en Fons. Verder ben ik ook een echte levensgenieter, dus dingen
als reizen of op restaurant gaan horen er allemaal bij.

Graag wil ik de deelgemeenten terug opgewaardeerd zien en
onze gemeente aantrekkelijk maken voor elke bewoner:
vrijetijdsbestedingen voor de jongeren, betere mobiliteit voor de
ouderen… Kortom, de mensen dichter bij elkaar brengen.

Charona Gosselé
36 jaar
Mariekerke
Boekhoudkundige

Ik ben geboren en getogen in Mariekerke, als
de dochter van Angèle en Danny die tot 2018 het
Krantenhoekje (voormalig Sneeuwwitje) hebben uitgebaat.
Zelf heb ik hier ook enkele jaren meegedraaid. Daar heb ik
dan ook mijn sociale vaardigheden aan te danken.

Luc De Wachter

66 jaar
Bornem
Gepensioneerde leerkracht
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Ik ben een geboren en getogen Bornemnaar.
Mijn eerste onderwijsstapjes zette ik in Gemeenschapsschool “De
Linde”. Hierna ging ik verder studeren aan het KA in Willebroek
en uiteindelijk koos ik voor een opleiding Technisch Regent aan
het SITO te Mechelen, waar ik pas echt werd gebeten door de
onderwijsmicrobe. De laatste 18 jaar gaf ik les in Atheneum Klein-
Brabant in Bornem.

Ik was 43 jaar geleden één van de medeoprichters van de
Bornemse Jongsocialisten en ik maakt vanaf dan deel uit van het
plaatselijk Vooruit-bestuur. Gedurende 4 jaar was ik medewerker
van Rony Cuyt in het parlement. Momenteel ben ik
penningmeester van Vooruit Bornem.

Ik heb in het verleden 12 jaar in de gemeenteraad gezeten, 6 jaar
in de OCMW-raad en 3 jaar in de raad van bestuur van
Woonveer. Ik ben ook lid van de beheerraad van CC Ter Dilft.
In mijn vrije tijd hou ik van koken, skiën en reizen, maar men kan
ook steeds een beroep doen op mijn hulp bij tal van activiteiten.

Nu wil ik meewerken om een nieuwe wind te laten waaien 
in de gemeente, want volgens mij kan dat écht. 
We hebben dringend nood aan levenslang betaalbaar wonen in
Bornem. Tevens moeten we het beleid aanpassen aan 
singles en alleenstaanden. Het kan niet dat
singles evenveel betalen als gezinnen 
voor bepaalde belastingen.
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Gedurende 32 jaar ben ook actief binnen de vakbond ABVV-
BBTK. Ik zetel in de ondernemingsraad voor het
kaderpersoneel, in het CPBW en ik ben ook syndicaal
afgevaardigde.

24 jaar was ik gemeenteraadslid in Bornem en van 2019 tot
2021 was ik voorzitter van sociale huisvestingsmaatschappij
Woonveer. Ik sta voor een socialer Bornem, betaalbaar wonen
is dan ook voor mij een belangrijk iets.

Ik ben gedurende 20 jaar ook voorzitter van onze partij in
Bornem.

Ivan Van der Taelen

Ik werk sinds 1988 bij Solidaris (vroeger De
Voorzorg). Ik begon als secretaris op het
kantoor in de Kapelstraat in Bornem. Door mijn
dossierkennis, commercieel talent en mijn
grote inzet voor het ziekenfonds, ben ik
doorgegroeid tot commercieel diensthoofd van
de provincie Antwerpen.

56 jaar
Bornem
Commercieel diensthoofd bij Solidaris

Jannis Bal

33 jaar
Mariekerke
Project Engineer bij Pfizer

16

Ik ben opgegroeid op ’t Hoogste in Bornem, maar sinds enkele
jaren woon ik met mijn partner Ruben, ons zoontje André en de
kat Silvain in het mooie Mariekerke.

Ik ben afgestudeerd als leerkracht lager onderwijs. Voor de
klas sta ik niet meer, maar als project engineer bij Pfizer blijf ik
mijn passie voor leren en zelfontwikkeling verder uitdragen.
 
Naast het werk ga ik graag wandelen en mountainbiken in
onze groene natuur, maar ook (lokaal) uit eten gaan en reizen
zijn dingen die ik enorm graag doe.

Als jonge mama vind ik het belangrijk dat kinderen en jongeren
zorgeloos kunnen opgroeien. Ik hecht veel belang aan het
sociaal en mentaal welzijn, een factor waar we als gemeente
nog meer op kunnen inzetten. 

Als de kiezer mij de kans geeft, wil ik graag de nadruk leggen
op een warm Bornem, waar jong en oud samenkomt, waar
duurzaamheid voorop staat en waar er ruimte is voor een
gevarieerd sport- en vrije tijdsaanbod.
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Na mijn legerdienst werkte ik in de private sector bij Scott
Graphics, Cockerill Yards, Boomse Metaalwerken en Atlas
Copco. In 1985 begon ik mijn loopbaan bij de politie van
Bornem, waar ik tot mijn pensioen in 2019 als wijkinspecteur in
Bornem-centrum werkte. De contacten met de bevolking
waren verrijkend, en mijn rol als diefstalpreventieadviseur
maakte mijn werk extra betekenisvol.

Al van jongs af aan had ik een interesse in politiek, versterkt
door mijn rol als vakbondsafgevaardigde. Hoewel ik tijdens
mijn politiedienst geen politiek mandaat kon opnemen, bleef de
interesse levendig. Dankzij de aanmoediging van mijn vriend
Eric Engels stel ik me nu kandidaat voor de partij Vooruit. 
Mijn focus ligt op het verbeteren van mobiliteit en veiligheid in
Bornem, belangrijke kwesties waar nog veel werk aan de
winkel is.

Patrick Van Kerckhoven
68 jaar
Bornem
Gepensioneerde wijkinspecteur

Ik ben Patrick, ook wel Patje genoemd, 68
jaar oud en weduwnaar van mijn geliefde
vrouw Yolande. We waren bijna 47 jaar
getrouwd en hebben twee kinderen,
Yannick en Nele. Het verlies van Yolande is
zwaar, maar ik vind steun in mijn familie.

Suzy Lauwers

51 jaar
Bornem
Packaging operator bij Pfizer
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Ik ben Suzy Lauwers, 51 jaar en ik werk als packaging operator
bij Pfizer in Puurs.

Mijn vrije tijd gaat grotendeels naar onze drie viervoeters, maar
ik ben ook een echte levensgenieter.
We gaan graag uit eten en bezoeken vrienden in Andalusië,
waar we genieten van de natuur en wandelen met de lokale
honden die in de opvang zitten te wachten op hun gouden
mandje. Zo vonden we ook onze hond Hembra.

Mijn hobby's zijn wandelen, fitnessen en fietsen.
Ik ben een ontzettend sociaal persoon.
Wat wil ik betekenen voor Bornem: de meeste mensen zullen
me kennen als grote dierenvriend, daarom zal het niemand
verbazen dat ik me wil inzetten voor het dierenwelzijn want
ook dit is heel belangrijk voor onze gemeente Bornem.
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Als kandidaat voor Vooruit sta ik in voor een veilig en leefbaar
Bornem, maar ook voor lagere huurprijzen en ik vind het ook
belangrijk om de leegstand in onze winkelstraat weg te
werken.

Mijn motivatie om in de politiek te stappen is om er voor elke
Bornemnaar te zijn en ervoor te zorgen dat iedereen een plaats
heeft in Bornem, door lagere huurprijzen van woningen.

Ook veiligheid is een belangrijk aspect, ik wil op regelmatige
basis meer blauw op straat, niet alleen bij bepaalde activiteiten.
Kort samengevat: ik sta voor een rechtvaardige,
toekomstgerichte en veilige gemeente.

Robby Steensens
40 jaar
Bornem
Hoofd receptie bij Trendy Foods

Mijn naam is Robby Steensens. Ik ben
geboren en getogen in Bornem en ik
woon er nog steeds. Als 40-jarige ben ik
al 13 jaar actief bij Trendy Foods Bornem.
De meeste mensen zullen mij kennen van
vroeger bij KSV Bornem.

Louka Callaerts

28 jaar
Wintam
Operator bij Pfizer
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Ik ben Louka Callaerts, 28 jaar oud. Ik ben geboren in Bornem
en woonachtig te Wintam. Samen woon ik hier met mijn man
en mijn twee kindjes van 2 en 5 jaar oud.

Ik werk bij Pfizer in Puurs en ben daar ook
vakbondsafgevaardigde. Door mijn werk ben ik iemand die
altijd klaar wil staan en wil luisteren naar de mensen. Voor mij
zijn de mensen prioriteit nummer 1.

Door op te groeien in een mooie gemeente als Bornem, wou ik
niets liever dan hier blijven. Maar natuurlijk als jonge persoon is
het kopen van een huis deze tijd niet altijd even simpel meer.
Ik heb in Bornem een mooie jeugd gehad, waar er veel te doen
was voor de jeugd en voor vele mensen een veilige thuishaven
was. Dit zou ik graag ook willen voor mijn kinderen: hen laten
opgroeien in een gemeente waar de mensen centraal staan en
waar iedereen een kans krijgt: jong en oud. Een gemeente
waar elke leeftijd telt en waar een woning kopen voor vele
jonge mensen betaalbaar wordt, zodat we naar een socialer
Bornem gaan. Kortom, dat elke Bornemnaar zich 
thuis en veilig voelt in zijn gemeente.
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Na een carrière als topsporter in het olympisch turnen, sta ik nu
als leerkracht mechanica voor de klas in het GO! Atheneum
Willebroek. Na de uren probeer ik mijn kennis van het turnen
door te geven aan jonge beloftevolle gymnasten bij Turnkring
De Kerels Waasmunster. Ook zorg ik voor mijn vader van 86
jaar.

Door mijn sport heb ik mogen genieten van een uitzonderlijk
leven, meermaals deelname aan WK’s en EK’s en ben ik een
vijftal jaren gaan meetrainen met de nationale ploeg van
Oekraïne in de jaren 90. Toen de oorlog in Oekraïne uitbrak,
hebben mijn vrouw en ik gedurende 11 maanden het gastgezin
uit Kiev opgevangen waar ik toen verbleef. 

Ik engageer me dus om er in onze prachtige gemeente te zijn
voor iedere burger, ongeacht ieders afkomst. Ik hoop om
samen met iedereen van onze ploeg het verschil te maken.

Jurgen Van Eetvelt
52 jaar
Bornem
Leerkracht mechanica

Ik ben geboren en getogen te Bornem, de
gemeente waar ik graag woon en vertoef.
Ik ben 52 jaar oud, zoon van Albert en
Leontinne, gehuwd sinds 1996 met mijn vrouw
Mirella. We hebben samen twee kinderen,
Yureck en Yara, waar ik heel fier op ben.

Hatice Baldemir

37 jaar
Bornem
Nachtverpleegkundige
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Ik ben Hatice Baldemir, geboren en getogen in Bornem, en
trotse moeder van Hasret en Edanur. Met een diploma als
algemene ziekenhuisverpleegkundige werk ik als
nachtverpleegkundige in het Seniorencentrum Onze Lieve
Vrouw en ben ik actief via Express Medical in ziekenhuizen
rond Antwerpen. Mijn passie voor zorg combineer ik met een
voortdurende zoektocht naar nieuwe uitdagingen en
persoonlijke groei.

Bij Vooruit wil ik me inzetten voor betere kinderopvang voor
zorgverleners, omdat de vroege starttijden van hun werk vaak
moeilijk te combineren zijn met de openingsuren van
kinderopvang. Daarnaast pleit ik voor de afschaffing van het
hoofddoek- en burkiniverbod, zodat iedereen vrij kan
deelnemen aan werk en sport. Ik wil ook graag meer
picknickbanken in speeltuinen en kortingen op de Buzzy Pass
voor jongeren in Bornem, vooral tijdens de
wegwerkzaamheden, om de mobiliteit en toegankelijkheid te
verbeteren.

Kortom, ik zou graag willen dat de gemeente Bornem
voor iedereen toegankelijker wordt.
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Ik ben afgestudeerd als automechanicien en ik heb
ondertussen allerlei technische ervaringen opgedaan. Sinds
2018 ben ik tewerkgesteld bij Beumergroup Benelux waar ik
onderaan de ladder ben begonnen, maar mezelf op een aantal
jaren tijd heb opgewerkt tot maintenance Manager en een
leidinggevende functie uitoefen. Volharding is dan ook 1 van
mijn troeven. 

Ik haal mijn ontspanning uit het verzorgen van plantjes en actief
bezig zijn met mijn twee viervoeters. “Leef, alsof het je laatste
dag is”, alles uit het leven halen en geniet waar mogelijk, en dit
het liefst met familie en vrienden.

Graag wil ik mij inzetten voor de gemeente Bornem voor zowel
jong als oud, natuur en dier. Ik pleit voor een hartelijke
samenleving, waar iedereen zich thuis voelt en een Bornem
waar het welzijn van de burgers primeert.

Björn Rigo
37 jaar
Mariekerke
Maintenance Manager

Ik ben geboren in Vilvoorde en mijn eerste
levensjaren heb ik in Zaventem gewoond.
Ondertussen woon ik al meer dan 30 jaar in
Bornem.

Louisette Laenen

75 jaar
Bornem
Gepensioneerde gemeentemedewerker

24

Ik ben geboren en getogen in de gemeente Bornem. Daar
woon ik nog steeds met mijn echtgenoot Walter Kerremans en
onze zoon Ives.

Na zes jaar bij Bayer in Brussel te hebben gewerkt, ben ik in
1970 gaan werken op het gemeentehuis van Bornem. Eerst
secretariaat, daarna militie en pensioenen, bevolking en
burgerlijke stand. Op het einde van mijn loopbaan heb ik aan
het onthaal gewerkt. Ik heb vele mensen geholpen en veel
mensen elektronisch leren stemmen.

Door deze werkervaring ben ik heel betrokken geweest bij de
mensen van Bornem. Ik heb veel geluisterd naar hun
bekommernissen en wil me inzetten om alle inwoners wegwijs
te maken in de vaak moeilijke administratieve molen die eigen
is aan onze Belgische overheid.

Naar de mensen toegaan en luisteren, ongeacht hun afkomst
of leeftijd: daar maak ik mijn prioriteit van.
Dat is een van de speerpunten van Vooruit Bornem en daarom
wil ik me graag engageren.
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Ik ben zeer actief in het Bornemse verenigingsleven. 
Ik ben bestuurslid van Vooruit Bornem, van “Curieus” en van
het Vis en folklorecomité waar ik mij telkens opnieuw inzet om
van het Vis en folkloreweekend een grandioos succes te
maken. 

Ik ben ook al jaren bestuurslid van WTC Amerika waar ik
meewerk bij de organisatie van de fietsdodentocht.
Ik heb al 9 jaar ervaring als OCMW-raadslid en ben voor de
vijfde maal kandidaat voor de gemeenteraadsverkiezingen.

Wat voor mij belangrijke aandachtspunten zijn: 
Het voorzien van meer veilige, onderhouden fietspaden,
voetpaden en begraafplaatsen in onze gemeente.
Het cultureel erfgoed van Bornem ondersteunen door er actief
aan mee te werken.

Mark Keppens
58 jaar
Wintam
Bediende - magazijnier

Ik ben de levenspartner van Hilde, de trotse
papa van Nina en Xeno, en sinds mei 2022 fiere
Bompi van mijn kleindochter Hailie.

Wiske Meskens

70 jaar
Mariekerke
Gepensioneerde leerkracht
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Ik ben opgegroeid in Mariekerke in een liefdevol, kroostrijk gezin
van hardwerkende ouders met hun 5 kinderen. Zelf ben ik
gehuwd met (An)Dré De Rop. Samen hebben we 2 kinderen en 3
kleinkinderen.

Als gewezen leerkracht en horeca-uitbater was ik een luisterend
oor voor velen. Met empathie en daadkracht wist ik toen al
mensen te verbinden. Een sociale vaardigheid die dus stoelt op
ervaring!

Vooral als ex-schepen en ex-voorzitter van het OCMW
realiseerden mijn team en ik heel wat voor onze jongeren,
ouderen en zwakkeren in onze maatschappij.
We digitaliseerden o.a. de werking van het Bijzonder Comité Van
de Sociale Dienst. We voerden de steunnormen en het
steunberekeningsmodel in, in het kader van een uniforme
behandeling van de steunaanvragen. Daarnaast gaven we het
startschot voor talloze andere projecten. Steeds was ik aanwezig
en bereikbaar.

Ik vind het belangrijk dat Bornem goed beheerd wordt  en
daarvoor wil ik me inzetten. Opkomen voor de zwakkeren en
ouderen in onze maatschappij, voor jongeren en hun toekomst,
voor een veilige en gezonde leefomgeving en een bruisend
verenigingsleven. Logisch dus dat mijn aandachtspunten
onderwijs, cultuur en sociaal beleid zijn.
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Na een carrière van 41 jaar in de verzekeringssector ging ik op
mijn 60e met pensioen, een beslissing waar ik nog steeds blij
mee ben. Mijn hobby's zoals motorrijden, karate, fietsen en
wandelen houden me actief en vullen mijn dagen. Daarnaast
ben ik politiek betrokken.
Voor de verkiezingen op 13 oktober ga ik voor een derde en
laatste termijn als raadslid in Bornem. Als lijstduwer zet ik me in
om met Vooruit bij te dragen aan het bestuur van onze
prachtige gemeente. Ik ben enthousiast dat er veel jonge
mensen op de lijst staan: dat belooft veel goeds voor de
toekomst.
Als ik uw stem mag verdienen, wil ik me richten op senioren en
sport, wat me na aan het hart ligt. Blijven bewegen is
belangrijk!
Ik hoop op uw steun, samen met onze 26 andere kandidaten,
om Bornem nog beter te maken. Tot op 13 oktober.

Eric Engels
67 jaar
Bornem
Gepensioneerde verzekeringsmakelaar

Ik ben een trotse, geboren en getogen
Bornemenaar van 67 jaar, en woon hier graag
met mijn vrouw Anita, waarmee ik al 45 jaar
getrouwd ben. Samen hebben we twee
dochters, Lynn en Laura, en drie kleinkinderen,
Anais, Otis en Toshi.

LIJSTTREKKER
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IVAN 
VAN DER TAELEN

3
Provincie

OOK VANUIT ONZE REGIO WILLEN WE EEN 
VERTEGENWOORDIGING IN DE PROVINCIERAAD !

ALS PROVINCIERAADSLID EN ONDERVOORZITTER
ZORGDE RONY CUYT ER IN 1994 IMMERS VOOR

DAT DE PROVINCIE HET KASTEEL D’URSEL
MET BIJHORENDE TUINEN EN KASTEELDOMEIN 

AANKOCHT EN RENOVEERDE.

WE VERTOEVEN NU MET ZIJN ALLEN GRAAG IN HET 
PRACHTIGE PARK VAN HINGENE EN GENIETEN VAN DE 

TALRIJKE EVENTS DIE IN EN ROND HET KASTEEL D’URSEL 
GEORGANISEERD WORDEN.

VERTROUW DAAROM JE STEM
OP 13 OKTOBER 2024 TOE

AAN IVAN VAN DER TAELEN.
PLAATS



Vooruit Bornem

@vooruit.bornem

bornem@vooruit.org
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Elke Cuyt

Danny Peeters

Leentje Van lent

Xeno Keppens

Evi Van huffel

Frans Croes

Linsey Coppens

Burak Yürük

Saïda Menbhi

Angelo Kerremans

Lorena Roca

Stefaan Polfliet

Charona Gosselé

Luc De Wachter

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

Ivan Van der Taelen

Jannis Bal

Patrick Van Kerckhoven

Suzy Lauwers

Robby Steensens

Louka Callaerts

Jurgen Van Eetvelt

Hatice Baldemir

Björn Rigo

Louisette Laenen

Mark Keppens

Wiske Meskens

Eric Engels

Kieslijst 2024

Je kan op meerdere of alle
kandidaten van dezelfde 

lijst stemmen!
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